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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                      ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ∆ΙΑ∆ΥΚΤΙΟ 

ΝΟΜΟΣ   ΚΥΚΛΑ∆ΩΝ                                 Αρ.Πρωτ.: 11614/14-8-2015 

∆ΗΜΟΣ ΠΑΡΟΥ 

                              Α ρ ι θ µ. Α π ό φ α σ η ς : 246/2015 

 

 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το Πρακτικό  17/2015 της Συνεδρίασης του ∆ηµοτικού  Συµβουλίου  Πάρου  

 

Θ έ µ α: Έγκριση οικονοµικών καταστάσεων (Ισολογισµού-Απολογισµού) – Έκθεσης 

πεπραγµένων της Κ∆ΕΠΑΠ οικ. χρήσης έτους 2014. 

Στην Πάρο σήµερα 04 Αυγούστου 2015 ηµέρα Τρίτη και ώρα 19.00΄, το ∆ηµοτικό Συµβούλιο 

Πάρου συνήλθε σε δηµόσια συνεδρίαση στο δηµοτικό κτίριο πρώην Ξενοδοχείο «ΞΕΝΙΑ» 

ύστερα από την µε αριθµό πρωτ. 10793/31-07-2015 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του, 

που δηµοσιεύθηκε στον ειδικό χώρο ανακοινώσεων του ∆ήµου Πάρου και επιδόθηκε µε 

αποδεικτικό στους ∆ηµοτικούς Συµβούλους και στον ∆ήµαρχο,  σύµφωνα µε τις διατάξεις του 

άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α΄87), καθώς και στους Προέδρους των Συµβουλίων των 

∆ηµοτικών και Τοπικών Κοινοτήτων Πάρου σύµφωνα µε την παρ. 8 του άρθρου 67 του         

Ν.3852/10, για την συζήτηση και λήψη απόφασης στο παρακάτω θέµα της ηµερήσιας 

διάταξης. 

Πριν από την έναρξη  της συνεδρίασης αυτής διαπιστώθηκε από τον Πρόεδρο, πως υπήρχε 

νόµιµη απαρτία, δεδοµένου ότι σε σύνολο 27 µελών παραβρέθηκαν 23 µέλη και ονοµαστικά 

οι: 

Από τους ∆ηµοτικούς Συµβούλους  

Π α ρ ό ν τ ε ς Α π ό ν τ ε ς 

1. Άγουρος Άγγελος           1. Γκίκας Νέστωρ 

2. Αντιπαριώτης ∆ηµήτριος 2. Λουκής Γεώργιος του ∆ηµ.              

3. Βλαχογιάννης Χρήστος 3. Μαλινδρέτος Χαράλαµπος 

4. Γκόκας Αλέξιος   4. Τριπολιτσιώτης Γεώργιος 

5. Κάγκανη – Κορτιάνου Άννα (αποχώρησε 
κατά την συζήτηση του 5

ου
 θέµατος Η.∆. & 

επανήλθε στη συζήτηση του 23
ου

 θέµατος Η.∆.) 

 

6. Καλακώνας Μηνάς   

7. Καραχάλιος Σταύρος (αποχώρησε µετά την 

ψήφιση του 13
ου

 θέµατος Η.∆) 
 

8. Λεοντής Μικές   

9. Λουκής Γεώργιος του Κων/νου                 

10. Μαλαµατένιος Εµµανουήλ  

11. Μαρινόπουλος Αθανάσιος  

12. Πατέλης Άγγελος  

13. Πετρόπουλος Ιωάννης  

14. Πούλιος Γεώργιος  

15. Ραγκούσης Γεώργιος  

16. Ροκονίδας Κωνσταντίνος  

17. Ρούσσος Βατίστας        

18. Ρούσσος Πέτρος  

19. Σαραντινός Χριστόδουλος - Γεώργιος  

20. Σαρρή – Παπακυρίλλου Θεοδώρα  
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21. Σαρρής Νικόλαος (αποχώρησε κατά την 

συζήτηση του 12
ου

 θέµατος Η.∆.) 
 

22. Χανιώτη Μαρία  

23. Χριστόφορος Χρήστος  

Παρών ήταν και ο ∆ήµαρχος Πάρου κ. Μάρκος Κωβαίος. 

Από τους Προέδρους των Συµβουλίων των ∆ηµοτικών και Τοπικών Κοινοτήτων Πάρου 

παρευρέθει ο Πούλιος Κων/νος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Αγκαιριάς, ο Χριστόφορος 

Ευστράτιος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Αρχιλόχου, η Ρούσσου Ειρήνη της Τοπικής 

Κοινότητας Κώστου και ο Κονταράτος Ιωάννης της Τοπικής Κοινότητας Λευκών. 

Στην  συνεδρίαση παραβρέθηκε ο υπάλληλος του ∆ήµου Πάρου κ. Σπανόπουλος Νικόλαος για 

την τήρηση των πρακτικών. 

Ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου κ. Σαραντινός Χριστόδουλος - Γεώργιος ύστερα  από 

την διαπίστωση απαρτίας κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και ο Πρόεδρος της Κ∆ΕΠΑΠ 

κ. Μαρινόπουλος εισηγήθηκε ως κατωτέρω το θέµα ηµερήσιας διάταξης. Επίσης µετά από 

οµόφωνη συναίνεση τροποποιήθηκε η σειρά των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης και 

συζητήθηκε το 15
ο
 στην θέση του 5

ου
 τροποποιώντας ανάλογα την ηµερήσια διάταξη. 

Θέµα 11
ο
 : Η.∆. 

   
                                                                        Εισηγητής : κ. Μαρινόπουλος 

Ο Πρόεδρος της Κοινωφελούς ∆ηµοτικής Επιχείρησης Πολιτιστικής Ανάπτυξης Πάρου 

(Κ.∆.Ε.Π.Α.Π.) κ. Μαρινόπουλος Αθανάσιος εισηγήθηκε το θέµα της έκθεσης πεπραγµένων 

για το έτος 2014 καθώς και των οικονοµικών καταστάσεων (Ισολογισµού-Απολογισµού) της 

Κ.∆.Ε.Π.Α.Π. οικονοµικού έτους 2014 που εγκρίθηκαν µε την υπ’ αρίθµ. 67/2015 (Α∆Α: 

62ΞΩΟΡ∆Ω-ΕΣ0) απόφαση  του ∆ιοικητικού της Συµβουλίου όπως κατατέθηκε από τον 

Προϊστάµενο Λογιστηρίου της ∆ηµοτικής Επιχείρησης κ. Καλπάκογλου Ιωσήφ µε την 

συνυπογραφεί του κ. Αθανάσιου Μαρινόπουλου Προέδρου του ∆Σ και της κ. Ειρήνης 

Κυριαζάνου Γενικής ∆ιευθύντριας της Κ∆ΕΠΑΠ και ελέγχθηκε από τον Ορκωτό Λογιστή κ. 

Καλιντέρη Θ. Ηλία. Σύµφωνα µε τα παραπάνω τα συνολικά έσοδα ανήλθαν στο ποσό των 

796.560,83€ και τα έξοδα στο ποσό των 722.975,80€.  Η χρήση του 2014 έκλεισε µε συνολικό 

πλεόνασµα της τάξης των 73.585,03€.  

Ο Λογιστής της ∆ηµοτικής Επιχείρησης κ. Καλπάκογλου Ιωσήφ ήταν παρών στη συζήτηση 

του θέµατος και έδωσε τις απαραίτητες διευκρινίσεις σε ερωτήσεις των ∆ηµοτικών 

Συµβούλων. 

Ο κος Γκόκας κατά την τοποθέτησή του ως παράταξη είπε: Υπάρχει ένα αποθεµατικό 413.000 

ευρώ που προφανώς έχει έρθει από τα κέρδη προηγούµενων χρήσεων, το οποίο σε 

συστηµατική βάση και τακτική κατά την διάθεση των κερδών παρέµενε σαν τακτικό 

αποθεµατικό στην Κ∆ΕΠΑΠ, ενώ είχε την δυνατότητα το ∆ηµοτικό Συµβούλιο να ζητήσει 

αυτά τα χρήµατα και να έχει γίνει κάποιο Κοινωφελές Έργο στον ∆ήµο.  

Τα 73.000 που είχε κέρδος φέτος η Κ∆ΕΠΑΠ, αποφάσισε το ∆ιοικητικό της Συµβούλιο να τα 

κρατήσει σαν αποθεµατικό δικό της. Το ίδιο έχει κάνει και τα προηγούµενα χρόνια, τα έχει 

κρατήσει µε αποτέλεσµα να έχει µαζέψει 413.000 αποθεµατικό το οποίο το έχει στην τράπεζα. 

Βλέποντας τα στοιχεία του ενεργητικού και προσπαθώντας να δω που βρίσκετε αυτό το ποσό, 

αν τα έχει ξοδέψει σε έργα υπηρεσίες προς τους δηµότες ή τα έχει κάνει επένδυση, το µόνο 

στοιχείο του ενεργητικού που βλέπω να δικαιολογεί την επένδυση αυτών, είναι τα ταµειακά 

διαθέσιµα που είναι στις 863.000. Η Κ∆ΕΠΑΠ έχοντας 413.000€ αποθεµατικό από την 

προηγούµενη χρονιά και 863.000€ στον λογαριασµό της ζητάει κάθε χρόνο 450.000€ 

επιχορήγηση από τον ∆ήµο. Αυτό δεν το θεωρώ λελογισµένη διαχείριση, ειδικά σε αυτές τις 

εποχές που ξέρουµε ότι υπάρχουν πολλές ανάγκες και θα µπορούσαν κάποια χρήµατα να έχουν 

αξιοποιηθεί προς όφελος των ∆ηµοτών. 

∆εν συµφωνώ µε την διάθεση των κερδών και γι’ αυτό προτείνω αυτά τα 73.000 € του φετινού 

κέρδους, να δοθούν στον ∆ήµο για την εκτέλεση ενός Κοινωφελούς Έργου και να µην 

παραµείνουν και προστεθούν στα 413.000 € που µένουν στην τράπεζα χωρίς να γνωρίζουµε 

την προοπτική τους.    
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Ο Αντιδήµαρχος κ. Χριστόφορος είπε: Από την αναλυτική εισήγηση  του ισολογισµού και  των 

οικονοµικών καταστάσεων βλέπουµε ξεκάθαρα ότι η Κ∆ΕΠΑΠ είναι µια ρωµαλέα και 

στιβαρή δηµοτική κοινωφελής επιχείρηση µε µεγάλη δυναµική, κεφαλαιακά αποθέµατα  και 

πλούσιο εύρος δραστηριοτήτων στελεχωµένη µε έµπειρο και ικανότατο προσωπικό που 

καλύπτουν όλες της τις ανάγκες. 

Αυτή τη δύναµη η Κ∆ΕΠΑΠ την χρωστά στους δηµότες της Πάρου που µε τα τέλη που 

καταβάλλουν  µέσω του λογαριασµού της ∆ΕΗ χρηµατοδοτούν την επιχείρηση και τις δράσεις 

της κατά το µεγαλύτερο µέρος και γι’ αυτό ακριβώς το λόγο η επιχείρηση πρέπει να 

διαφυλάξει τον κοινωφελή χαρακτήρα της επιχείρησης ώστε να υπάρχει πλήρη ανταπόδοση 

υπηρεσιών στους πολίτες  χωρίς να δηµιουργεί πλεονάσµατα 

Θα ήθελα να υπήρχε µεγαλύτερη αναλογία κεφαλαίων στις εκδηλώσεις των τοπικών 

κοινοτήτων  ιδιαίτερα αν εξεταστεί η συνεισφορά τους γεωγραφικά  στο ∆ηµοτικό Τέλος  και 

συνεπώς στην ετήσια τακτική επιχορήγηση της Κ∆ΕΠΑΠ από τον ∆ήµο. Αναλυτικά αναφέρω 

τα κάτωθι: 

∆ΗΜ. ∆ΙΑΜΕΡΙΣΜΑ  Πολιτιστικό 

τελος 

 Χρηµατοδοτηση 

δρασεων 

  

∆ΗΜΟΣ ΠΑΡΟΥ 123.375,93 24.800,00 0,20 

ΝΑΟΥΣΑ 85.839,88 11.780,00 0,14 

ΜΑΡΠΗΣΣΑ 40.510,35 3.195,88 0,08 

ΛΕΥΚΕΣ 12.157,69 3.499,88 0,29 

ΚΩΣΤΟΣ 10.206,90 886,24 0,09 

ΑΡΧΙΛΟΧΟΣ 14.323,07 1.999,99 0,14 

ΑΓΚΑΙΡΙΑ 29.196,76 2.760,93 0,09 

ΣΥΝΟΛΑ 315.741,46 48.922,92 0,15% 

Μια κοινωνία για να φτάσει στο σηµείο να παράγει ή να προάγει τον πολιτισµό πρέπει να έχει 

πρώτα ικανοποιήσει τα βασικά καθηµερινά ζητήµατα διαβίωσης, έτσι και εµείς ως κοινωνία 

και ειδικότερα µέσα σε αυτό το ιδιαίτερα ασφυκτικό οικονοµικό περιβάλλον που 

διαµορφώθηκε τα τελευταία 5 χρόνια και επισφραγίστηκε τώρα  µε την έλευση του 3
ου

 

µνηµονίου πρέπει να αναλογιστούµε τρόπους που θα µας βοηθήσουν να τονώσουµε την τοπική 

µας οικονοµία. Η τοπική µας παραγωγή στο µεγαλύτερο µέρος είναι το τουριστικό προϊόν και 

ο ∆ήµος ως η κεντρική µορφή διοίκησης αυτού του τόπου κάνει προσπάθειες µέσα από ένα 

γνωµοδοτικό όργανο να προβάλλει και να τονώσει το τουριστικό ενδιαφέρον  του τόπου µας.  

Θεωρώ ότι η Πάρος θα έπρεπε να ενώσει την τουριστική ανάπτυξη και την πολιτιστική της 

προβολή µε στόχο την αποτελεσµατικότερη προώθηση του τόπου µέσα και από τις 

πολιτιστικές δράσεις, το ευέλικτο σχήµα της ∆ηµοτικής επιχείρησης, το καταρτισµένο 

προσωπικό, και η οικονοµική ευµάρεια της Κ∆ΕΠΑ θα µπορούσε να δώσει νέα πνοή στην 

πραγµατοποίηση καινοτόµων και αποτελεσµατικότερων δράσεων που τώρα δεν µπορούν να 

πραγµατοποιηθούν λόγω µη επιλεξιµότητας και πολλαπλών διαδικασιών. 

Στηρίζω τις δράσεις της Κ∆ΕΠΑΠ εύχοµαι καλή δύναµη στον Πρόεδρο και υπερψηφίζω µε 

την ευχή να µελετηθούν οι προτάσεις µου. 

Το  ∆ηµοτικό  Συµβούλιο 

 αφού έλαβε υπόψη την παραπάνω εισήγηση, τις διατάξεις των άρθρων 65, 67, 69, 94 και 95 

του Ν. 3852/2010, του άρθρου 256 του Ν. 3463/2006 του ∆.Κ.Κ., της παρ.4 του άρθρου 260 

του Ν.3463/2006, την ΚΥΑ 50891/10-09-2007 (ΦΕΚ 1876Β΄/14-09-2007) Υφυπουργού 

ΕΣ.∆.∆.Α., την υπ’ αρίθµ. 67/2015 (Α∆Α: 62ΞΩΟΡ∆Ω-ΕΣ0) απόφαση του ∆ιοικητικού 

Συµβουλίου της Κ.∆.Ε.Π.Α.Π, και τα στοιχεία του σχετικού φακέλου, 

Αποφασίζει κατά πλειοψηφία 

1. Εγκρίνει τις οικονοµικές καταστάσεις (Ισολογισµού – Απολογισµού) και την έκθεση 

πεπραγµένων οικονοµικής χρήσης 2014 της Κ.∆.Ε.Π.Α. Πάρου όπως αναφέρεται στην υπ’ 

αρίθµ. 67/2015 (Α∆Α: 62ΞΩΟΡ∆Ω-ΕΣ0) απόφαση του ∆ιοικητικού της Συµβουλίου οι οποίες 

είναι συνηµµένες στην παρούσα απόφαση σύµφωνα µε το σχέδιο του Υπευθύνου Λογιστηρίου 
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της ∆ηµοτικής Επιχείρησης κ. Καλπάκογλου Ιωσήφ οι οποίες και αποτελούν αναπόσπαστο 

τµήµα της και κλείνει την χρήση του 2014 µε: 

ΣΥΝΟΛΟ ΕΞΟ∆ΩΝ 2014: 722.975,80€ 

ΣΥΝΟΛΟ ΕΣΟ∆ΩΝ 2014: 796.560,83€ 

ΠΛΕΟΝΑΣΜΑ ΧΡΗΣΗΣ 2014: 73.585,03€  

Ο κ. Σαρρής Νικόλαος και ο κ. Γκόκας Αλέξιος ψήφησαν κατά όσον αφορά τις οικονοµικές 

καταστάσεις απολογισµού και τον τρόπο διάθεσης των κερδών της επιχείρησης. 

Ο κ. Ροκονίδας Κων/νος ψήφησε παρών. 

Η απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθµό 246/2015 

Ύστερα  από την εξάντληση των θεµάτων λύθηκε η συνεδρίαση. 

Σε επιβεβαίωση των παραπάνω συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως κατωτέρω. 

Ο ∆ήµαρχος Ο Πρόεδρος Τα µέλη 

(Τ.Υ.) (Τ.Υ) (Τ.Υ.) 

Μάρκος Ι. Κωβαίος Σαραντινός Χριστόδουλος-Γεώργιος 1. Άγουρος Άγγελος 

  2. Αντιπαριώτης ∆ηµήτριος 

  3. Βλαχογιάννης Χρήστος 

  4. Γκόκας Αλέξιος   

  5. Καλακώνας Μηνάς 

  6. Καραχάλιος Σταύρος 

  7. Λεοντής Μικές  

  8. Λουκής Γεώργιος του Κων.  

  9. Μαλαµατένιος Εµµανουήλ 

  10. Μαρινόπουλος Αθανάσιος 

  11. Πατέλης Άγγελος 

  12. Πετρόπουλος Ιωάννης 

  13. Πούλιος Γεώργιος 

  14. Ραγκούσης Γεώργιος 

  15. Ροκονίδας Κωνσταντίνος 

  16. Ρούσσος Βατίστας       

  17. Ρούσσος Πέτρος 

  18. Σαρρή – Παπακυρίλλου 

Θεοδώρα 

  19. Χανιώτη Μαρία 

  20. Χριστόφορος Χρήστος 

 

Για την ακρίβεια 

 

 

 

                    

                                     

 

                                     

            

Ο ∆ήµαρχος  

 

 

 

Ο Πρόεδρος 

Μάρκος Ι. Κωβαίος  Σαραντινός Χριστόδουλος - Γεώργιος 

 


